
  

  

 

Hierbij ontvangt u een volgende digitale Nieuwsbrief van CDA Nijkerk-

Hoevelaken. Een manier om u als leden op de hoogte te houden van alles wat 

in onze partij gebeurt.  

 

René Windhouwer 

Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 

 

  
 

 

 

In deze nieuwsbrief: 

Formatie 

Even voorstellen:  

- Rik Meijer 

- Niels Morpey  

- Niek van der Snoek 

Held van de maand! 



 

  
 

 

Formatie 

 

De afgelopen maanden hebben in het teken gestaan van de verkiezingen. 

Terugblikkend op de uitslag mogen we trots zijn op wat voor resultaat we als 

CDA geboekt hebben. Ondanks een laag aantal zetels in de landelijke 

peilingen, zijn we als lokaal CDA met 7 zetels weer de grootste van de 

gemeente Nijkerk geworden. Daar mogen we trots op zijn! 

  

Intussen is er al veel gebeurd. Er heeft een informatieproces plaatsgevonden 

onder leiding van informateur Pieter den Besten. In dit proces was het de taak 

van de informateur om de opties voor het vormen van een coalitie te verkennen. 

Daarbij heeft de informateur gekeken naar de prioriteiten die de partijen zien 

voor de komende jaren, wat de politiek gevoelige onderwerpen zijn en welke 

partijen uiteindelijk met elkaar willen samenwerken. 

  

Op basis van de inbreng van alle partijen in de informatieronde is de informateur 

tot de conclusie gekomen dat het logisch is om een formatieproces te starten 

tussen CDA, PRO21 en de VVD. Dit op basis van inhoudelijke inbreng en mate 

waarin de verschillende partijen het zagen zitten om vier jaar lang met elkaar 

samen te werken. 

  

We zijn als CDA-fractie blij met dit advies. Met deze samenstelling geloven wij 

dat we goede stappen kunnen zetten om de grote uitdagingen waar we als 

gemeente voor staan het hoofd te bieden. Maar we zijn er nog niet: de komende 

weken staan in het teken van de coalitieonderhandelingen. Onder leiding van 

formateur Jeroen de Jong zullen we de komende weken het inhoudelijke 

gesprek voeren over het vormen van een coalitieakkoord. 

  

Voor het CDA was en is de inzet duidelijk: we moeten werk maken van de grote 

uitdagingen waar we als gemeente voor staan: door in te zetten op betaalbare 

woningbouw, beschikbare en betaalbare zorg, het verstandig verduurzamen en 



 

het behouden van ruimte voor onze boeren om te boeren. 

  

Wij gaan in ieder geval ons uiterste best doen om deze punten te laten 

doorklinken in een uiteindelijk akkoord. Ik ga graag met u en jou in gesprek om 

hier verder over van gedachten te wisselen op de ledenvergadering van 11 mei. 

  

Tot dan! 

  

Matthias Blankesteijn 

Fractievoorzitter 

 

 

  
 

 

Even voorstellen: Rik Meijer 

 

Woensdagavond 30 maart was het zover, samen met de andere gekozen 

raadsleden mocht ook ik, Rik Meijer, de eed afleggen om geïnstalleerd te 

worden als raadslid. Een bijzonder moment, welke ik samen met mijn 

echtgenote en zoon mocht beleven (onze twee dochters konden er niet bij zijn). 

De dagen daarna de eerste trainingen voor (nieuwe) raadsleden gevolgd en aan 

de eerste fractievergadering deelgenomen. De kennismaking met het Sociaal 

Domein en de daarop volgende beeldvorming vergadering in de raadzaal gaf 

veel nieuwe informatie, waar je als burger vaak niet mee bekend bent. Er is veel 

om tot je te nemen, maar ik heb er veel zin in om mij, als CDA-fractielid, samen 

met de andere CDA'ers, in te zetten voor onze mooie gemeente Nijkerk. Voor 

wie mij nog niet kennen, ik ben 53 jaar en woon samen met mijn echtgenote 

Tanja  nu bijna 24 jaar in Nijkerk in de wijk Paasbos. Samen hebben wij drie 

kinderen. Naast het raadslid zijn, werk ik in het dagelijks leven bij Siemens 



 

Healthineers als Product Manager voor analyseapparatuur voor bloedonderzoek 

en ben ik diaken in de Vredeskerk in Nijkerk. 

  

 

  
 

 

 

Even voorstellen: Niels Morpey 

 

Veteraan in de raad 

Bij iedere verkiezing vul ik Stemwijzer of Kieskompas in en altijd kom ik op het 

CDA uit. Dat is ook de reden dat ik altijd CDA stem. Maar dit is denk ik ook niet 

toevallig. Ik geloof in een samenleving waar mensen echt samen leven. Waar 

mensen naar elkaar omzien. Waar geen mensen/groepen worden 

buitengesloten. Aan de andere kant is individuele vrijheid ook belangrijk. Het is 

een balans, denk ik. De afgelopen tientallen jaren werd het individualisme 

steeds sterker, naar mijn mening te sterk. De balans tussen die twee moeten we 

weer vinden met elkaar. 

Ruim 31 jaar ben ik geestelijk verzorger geweest bij de luchtmacht, de 

landmacht en de marechausee. Ik trok met militairen op en ging waar zij gingen, 

maar altijd zonder wapen. Bij de luchtmacht hadden wij als aalmoezeniers de 

wapenspreuk  Ut pacem custodiant, vertaald:  "opdat zij de vrede bewaken". Als 

raadslid hoop ik hieraan een bijdrage te kunnen leveren, een gemeente waarin 

de inwoners zich veilig voelen en in vrede kunnen leven. 

Ik wil mij ook inzetten voor een gemeente waar de menselijke maat het 

richtsnoer is. Met steeds grotere gemeenten en toenemende bureaucratie komt 

de burger gemakkelijk in het gedrang. Een relatief kleine gemeente als 

Nijkerk/Hoevelaken doet het doorgaans best goed, maar je moet hier wel alert 

op zijn. 

Ten slotte noem ik menselijkheid. Iedereen heeft het recht als mens behandeld 

te worden en een waardig leven te kunnen leiden. Dat lijkt vanzelfsprekend, 

maar dat is het zeker niet. We hoeven maar 80 jaar terug te gaan in de tijd of 

1500 km naar het oosten te reizen en een mensenleven lijkt nauwelijks iets 

waard te zijn. 



 

  
 

 

 

Even voorstellen: Niek van der Snoek 

 

Mijn naam is Niek van der Snoek en ik wil me graag even aan u voorstellen! 

Hoewel geboren en getogen in Vlaardingen heb ik mijn 

middelbareschoolperiode doorgebracht in het lommerrijke Zeist. Na mijn 

afstuderen richting Chemische Techniek  (HTS A te Amsterdam) heb ik gekozen 

voor een loopbaan in de procesindustrie. Begin 2000 helaas gescheiden, maar 

sinds lange tijd weer gelukkig met Margriet die mij naar Nijkerk bracht. In mijn 

vrije tijd beweeg ik graag en fiets(te) regelmatig in clubverband (Voek) mee. 

Sinds Corona is daar helaas niet veel meer van terechtgekomen. Daarvoor in 

de plaats ben ik al enige jaren actief voor het Energieloket als vrijwillig energie-

adviseur. Ik kom daarvoor normaliter ‚bij de mensen thuis' en hebben aan de 

keukentafel een gesprek  over het verduurzamen van hun woning. 

Daarnaast heb ik ook belangstelling voor de politiek, met name de manier 

waarop na het legendarische Energie Akkoord de Energietransitie wordt/is vorm 

gegeven. Naar aanleiding van een door de gemeente geïnitieerde cursus en 

afsluitende gesprekken met vertegenwoordigers van lokale partijen ben ik uit 

overtuiging bij het CDA terecht gekomen. Na diverse gesprekken vond men mij 

zelfs ‚zwaar genoeg'om op een verkiesbare plaats aan de 

gemeenteraadsverkiezingen deel te nemen! 

Dat is uiteindelijk niet gelukt, maar als lokale CDA mogen we met 7 zetels 

bepaald niet mopperen! 

 

  
 

 



 

 

Held(en) van de maand april 

  

Deze maand zijn onze helden van de maand de inwoners van Appel-Driedorp. 

In 2019 namen zij deel aan het  programma "Zomer in Gelderland" dat 

uitgezonden werd op T.V. Gelderland. Appel-Driedorp kreeg toen, door enorme 

inzet van alle inwoners, de felbegeerde titel "Mooiste plaats van Gelderland". 

Een fantastische prestatie, die we toen als CDA wilden belonen met 

een  "Spakenburgs hart" en de titel "Held van de maand". 

Maar helaas gooide corona roet in het eten, de jaarvergadering ging niet door 

en de traktatie kon niet worden uitgereikt . 

Op maandag 4 april jl. was het voor de buurtvereniging Appel-Driedorp na 3 

jaar, gelukkig  weer mogelijk een jaarvergadering te houden. Samen met Harry 

hebben we toen alsnog twee harten overhandigd aan alle leden van de 

buurtvereniging. Uitdrukkelijk aan alle leden, omdat zij gezamenlijk deze mooie 

titel mogelijk hebben gemaakt. 

Alsnog van harte gefeliciteerd en jullie kunnen trots zijn op Appel-Driedorp, de 

 "Mooiste plaats van Gelderland".   

 

  
 

  

  

  



  

 


